
De DORDTSE DINSDAG – BEELD- EN OORDEELSVORMENDE COMMISSIES van de gemeente 
DORDRECHT ;

gezien het voorstel van het college van Burgemeester en Wethouders van 31 oktober 2023   inzake 
Vaststellen Parkeerverordening, Verordening parkeerbelastingen, Nadere regels 
Parkeerverordening en privaatrechtelijke parkeertarieven Dordrecht;

b e s l u i t :

De aanwezige fracties kunnen zich over het algemeen vinden in het raadsvoorstel, alleen de VVD 
en de VSP hebben moeite met de indexering van de tarieven voor respectievelijk de 1e 
bewonersvergunning en  het Gezondheidspark en de Sportboulevard. Vragen zijn er nog over of de 
zorgverlenersvergunning er ook kan komen voor zorgverleners zonder BIG-registratie, de 
Leerparkvergunning in relatie tot grootgebruikers, ondernemers en studenten, de 
informatievoorziening richting de gebruikers van de Sportboulevard, de onduidelijke brief aan de 
vergunninghouders in sector D (omzetten 2e bewonersvergunning naar abonnement 
parkeergarage) en de hoogte van de naheffingsaanslag in relatie tot de hoogte van de boete.

Wethouder Van der Linden antwoordt dat het nu alleen gaat om jaarlijkse indexering van de 
tarieven conform afspraak, er zit geen nieuw beleid in het voorstel. Volgend jaar komt de 
mobiliteitsvisie met een parkeerbalans en komt ook het tarievenbeleid aan de orde. 
Wat betreft de pilot met de zorgverlenersvergunning: een BIG-registratie is voor de gemeente 
makkelijk in de uitvoering; het is ook een compacte groep. Maar meer zorgmedewerkers kunnen er 
baat bij hebben. De wethouder zegt toe dat als uit de evaluatie van de pilot blijkt dat de 
zorgverlenersvergunning goed werkt hij volgend jaar bij het voorstel over de 
parkeerverordeningen 2025 een opvatting zal inbrengen over of het wenselijk is de 
groep te verbreden. 
De Leerparkvergunning is tot stand gekomen in overleg met de grootgebruikers. Het is een 
werkbare en betaalbare constructie. Ondernemers vallen onder het reguliere tarief. 
Voor het Gezondheidspark en de Sportboulevard vond het college het passend om het 
bezoekerstarief na de nodige jaren zonder verhoging nu wel een keer te verhogen. Met een aantal 
gebruikers zijn er private tariefafspraken. Er is geen contact met het Gebruikersoverleg 
Sportboulevard geweest. De wethouder zegt toe het Gebruikersoverleg Sportboulevard nog 
te informeren over de nieuwe tarieven. 
De wethouder komt later nog terug op de vragen over de naheffingsaanslag, de brief aan 
vergunninghouders in sector D en studenten die met de auto van hun ouders op het Leerpark 
parkeren.

De commissie concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar de raad kan. De SP overweegt nog 
een amendement over de zorgverlenersvergunning.
Aldus besloten in de vergadering van dinsdag 28 november 2023.

Besluitnummer 2023-0154927


